



可立中學校友會
Ho Lap College Alumni Association

15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon Tel : 2322 2229
Fax : 2320 2414 E-mail : info@holap.org.hk Web : http://www.holap.org.hk



各位校友、師長及友好：

可立中學 (舊色園主辦)「金禧校慶晚宴」

鑒於政府公佈之《預防及控制疾病條例》下的社交距離措施及場地人數限制，原定於 2020 年 11 月 22 日之金禧校慶晚宴將不能如期舉行。詳情會容後盡快公佈。

可立中學校友會及可立中學金禧校慶晚宴籌委會謹就此所造成的不便深表遺憾，敬希各校友、師長及友好諒解。

順頌
鈞安

可立中學校友會主席張錦慶
可立中學金禧校慶晚宴籌委會主席袁錦泉

二零二零年十月十八日



可立中學校友會
Ho Lap College Alumni Association

15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon Tel : 2322 2229
Fax : 2320 2414 E-mail : info@holap.org.hk Web : http://www.holap.org.hk



18th October 2020

Dear Alumni,

Golden Jubilee Dinner of Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

Pursuant to the Hong Kong Government's social distancing measures and restrictions applicable to catering business and scheduled premises under Prevention and Control of Disease Ordinance, the Golden Jubilee Dinner scheduled on 22nd November 2020 cannot be convened. Details will be announced later.

We are deeply regretful for the inconvenience caused. We ask for your understanding.

Stay strong and healthy!

Yours sincerely,

Cheung Kam-hing, Chairman of the Ho Lap College Alumni Association

Yuen Kam-chuen, Chairman of Ho Lap College Golden Jubilee Dinner Committee